
PROTOKÓŁ Nr XXXVI/13 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 29 sierpnia 2013 roku 

 

 

W sesji udział wzięli wszyscy radni. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Anna Grajko – Wójt Gminy 

2. Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3. Danuta Lasota – Skarbnik Gminy  

4. Sołtysi 

 

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

 

Proponowany porządek obrad:  

1.     Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013 roku. 

2.     Podjęcie uchwał  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 

3.     Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

4.     Sprawy różne i interpelacje. 

 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 1 

 

P. Przew. – obie komisje zostały zapoznane z wykonaniem budżetu za I półrocze 2013 roku 

ale nie zostali zapoznani sołtysi w związku z tym proszę Panią Skarbnik o przedstawienie 

sprawozdania z wykonania budżetu. 

Pani Skarbnik zapoznała ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  

( w załączeniu). 

Nikt nie wniósł pytań i uwag do wykonania budżetu. 

 

Ad. 2 

 

P. Przew. Przeczytał projekt uchwały dotyczącej zmian w budżecie. 

P. Kotlarz – czy na tą termomodernizację jest według przetargu czy kosztorysu 

P. Wójt – według kosztorysu, żeby ogłosić przetarg musimy mieć w budżecie zabezpieczone 

środki. 

Uchwała Nr XXXVI/120/13 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok 

jako załącznik do niniejszego protokołu  

Podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVI/121/13 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2013-2016 

jako załącznik do niniejszego protokołu  

Podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

 



P. Wójt – uczestniczyłam w zebraniach w sprawie śmieci na poszczególnych wsiach. 

Poruszana była sprawa głównie segregowania, opłaty nie budzą zastrzeżeń. Odbyło się 

spotkanie z projektantem sieci kanalizacyjnej. Większych trudności nie ma, oprócz jednej 

miejscowości gdzie jeden z mieszkańców nie wyraża zgody na przepompownie. 

Przepompownie staramy się lokalizować na naszych działkach , a jak się nie da to będziemy 

się zastanawiać czy będziemy dzierżawić czy będziemy wykupywać. Jest to działa 1m x 1,2 

m i nie chodzi tu o wielkość tylko o smród. 

Odbyły się 2 imprezy „Biesiada Łubnicka” i „Dożynki Gminne”. Ci, którzy mieli wieńce a 

nie uczestniczyli w dożynkach niech żałują. Wczoraj odbyło się postępowanie egzaminacyjne 

na nauczycieli mianowanych – 3 osoby. 

Inwestycje – drogi powodziowe aktualnie są realizowane, jeśli chodzi o przydomowe 

oczyszczalnie jest pewien problem ponieważ wykonawca ma kłopoty finansowe. Powiedział, 

że na 100% w poniedziałek wchodzi i robi. Będziemy musieli przedłużyć umowę na 

wykonanie. 

W okresie tym były sporządzane protokoły strat powodziowych. Protokoły zostały 

przekazane do Wojewody. Na infrastrukturę też sporządziliśmy protokoły. Jeden z powodzi a 

drugi z nawalnych deszczy. Czekamy na weryfikację. Być może wyprzedzę pytanie dlaczego 

nie robimy remonterem czy kamieniem, bo czekamy na komisję, jak naprawimy to nam nie 

uznają strat. 

 

Ad. 4 

 

Podanie – Wypasek – w sprawie wykupu zadłużenia. 

P. Wójt – jak zapewne Państwo wiecie mamy bardzo duże zaległości zapisane na hipotekę 

Pana Żogały. Pod koniec września ma być przeprowadzona licytacja. Zgłosili się Panowie, 

którzy chcą to wykupić i założyć działalność polegająca na tym, że będą przywozić drewno i 

ciąć go tutaj dla elektrowni. Chcą wykupić wierzytelności na pewno nie za 100% tylko za 

mniej. Zadałam pytanie radnym na komisjach i zadaję teraz Sołtysom co o tym sądzicie. Żeby 

nie było, że odsprzedamy a później będzie blokada działalności. 

P. Wójtowicz – na dzień dzisiejszy to nie można przewidzieć, bo jakaś produkcja tam już jest 

ale jak zwiększą produkcję i będzie faktycznie głośno to 

i protesty będą. Z drugiej strony tak jak była mowa na komisji, dobrze by było sprzedać dług. 

Przy licytacji nie mamy pierwszeństwa w odzyskaniu długu tylko komornik. 

P. Kwiecień – jak będą rębaki to będzie bardzo głośno a poza tym będą TIR-ami zablokowane 

drogi. 

P. Wójt – to nie jest tak, że my jesteśmy właścicielami i sprzedajemy my byśmy tylko 

sprzedawali dług, jak komornik sprzeda to i tak będą prowadzili działalność. 

P. Skiba – jeśli chodzi o szkodliwość to przecież może założyć ekrany. 

P. Wójt – chcę żebyście powiedzieli do jakich pieniędzy zejść 

P. Walęzak – powołać komisję z 3 przewodniczących i niech decydują 

P. Motyl – ale tam są mieszkańcy i torba będzie zapewnić im mieszkania zastępcze. 

P. Wójt – mieszkańcy są ale mają już na własność te lokale 

P. Suchoń – zezwolenie na rębak kto wydaje 

P. Wójt – ja wydaję decyzje środowiskową po uprzednim uzgodnieniu z odpowiednimi 

instytucjami 

P. Wójtowicz – jak na tej nieruchomości ma zabezpieczenie bank i to on wystawia na 

licytację to my możemy nic nie dostać to chyba lepiej odzyskać choć część tego zadłużenia 

P. Skiba – moim zdaniem sprzedajemy za 60-70% 

Rada poparła wniosek. 



P. Wójt – w dniach 7-8 września odbędą się dożynki wojewódzkie w Bogorii. Dożynek 

powiatowych nie będzie mają tylko 6 września wyłonić wieniec jaki będzie reprezentował 

powiat na dożynkach wojewódzkich. 

Podanie Pana Karwasińskiego o rozebranie przystanku. 

P. Sekretarz – był ten Pan faktycznie w urzędzie w tej sprawie. Rozmawiałem z radnym i 

sołtysem żeby zrobili zebranie co mieszkańcy na to. 

P. Polak – było zebranie ale on nie przyszedł. Jak gmina zakupi mniejszy to ten rozebrać, on 

chce mieć dodatkowy przejazd. 

P. Wójt – niech on ma świadomość, że jak rozbierzemy przystanek to przepusty też 

zabierzemy 

P. Bolon – jak rozbierzemy jeden to wszyscy tak będą chcieli 

P. Wójt – rozeznam z prawnikiem jak to zrobić żeby było zgodne z prawem, bo przecież 

kiedyś ktoś się zgodził żeby ten przystanek tam stanął. 

Podanie Pana Nowaka w sprawie drogi w Przeczowie do piaskowni. 

P. Kowalski – b8uło na komisji, że jak uzyska pozwolenie na wywóz piasku to mu pomożemy 

bo przecież podatki będą wpływać do gminy 

P. Skiba – tylko czy ten wydzierżawiający wie jakie podatki będzie płacił 

P. Wójt – tak był ten człowiek u mnie i został dokładnie poinformowany, ma tak 

skonstruować z prawnikiem umowę żeby nie był pokrzywdzony. 

P. Polak – nie utrudniajmy wszystkich inwestycji zróbmy ten kawałek drogi i niech prowadzi 

działalność. 

P. Kobos – komu zgłaszać dzwony 

P. Wójt – do Agnieszki Reczek lub Eli Nowak 

P. Soja – co z eternitem 

P. Wójt – firma, która wygrała przetarg sukcesywnie go zabiera. 

P. Motyl – może byście opracowali jakieś ulotki o segregowaniu śmieci 

P. Wójt – ulotki są i większość sołtysów już porozdawała mieszkańcom, jak ktoś jeszcze nie 

miał to są u Agnieszki 

P. Skiba – chciałem zapytać jak wygląda problem koparki 

P. Polak – tą koparka to trzeba zacząć od Czarzyzny 

P. Bryk – myślę, że my zmierzamy tak jakby nie w tym kierunku, okazuje się, że ta koparka 

to jest do wodociągu a my to jak nam się uda to coś przekopią. Mamy Białoruś to trzeba ją 

wykorzystywać gdzie się da a nie trzymać ją tylko do odśnieżania 

P. Sekretarz – jak państwo pamiętają sam wnioskowałem o zakup nowej koparki bo stara 

miała za małe wysięgniki i stwarzała zagrożenie życia, niejednokrotnie chciało ich zasypać. A 

czy wy myślicie, że nie chcemy na tym wodociągu porobić jak jest sucho i w miarę ciepło. 

P. Bryk – czyli rozumię, że Białoruś nie ma możliwości robić na wodociągu. 

P. Sekretarz – tak, po wnioskowałem o nową 

P. Gromny – niech każdy zgłosi co ma do zrobienia i na komisji ustalimy harmonogram 

P. Oleś – droga w kamieniu koło Żwirowni, przepust obiecał Wybraniec, że zrobi – 

przypomnieć mu. 

P. Wójt – droga jak była zgłoszona w powodziowych to nie robimy nic 

P. Oleś – nie była 

P. Polak – moja koło Kardynała też nie była 

P. Wójtowicz – co z tą woda na Kapkazie 

P. Wójt – byłam tam z Dyrektorem Suską, mieli robić rowy pod warunkiem, że właściciele 

działek założą sobie przepusty. 

P. Wójtowicz – czyli podejrzewam, że dalej będzie zalewało 

P. Motyl – na przystankach nie ma ławek 



P. Wójt – nie ma i nie będzie, bo sołtysie po twojej interwencji ławki zostały założone 

odnowa ale były tak długo, że nawet nie zdążyłeś ich zobaczyć 

P. Golba – u nas jest jedna lampa nie potrzebna tam gdzie mieszkał Sowa a przenieść ją pod 

Poborcę 

P. Wójt – rozeznam sprawę bo nie wiem czy tak się da czy nie musi być projektu. 

P.  Pawełek – prosiłabym o jeden przepust na drogę dojazdową do pól. 

 

P. Przew. –  Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego zamykam obrady 

dzisiejszej sesji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy 

H.Rogala        Marian Komasara 

 


